
 

 

Beantwoording politiek/technische vragen raadsleden 

 

Nummer DOC-19-147343 

Zaaknummer Z-18-046218 

Naam raadslid S. Zeilemaker 

Fractie PWF 

Onderwerp Vervolg Raadsvragen PWF m.b .t. opzeggen huur tuinen en 

overlast bijen aan de Molenweg in Andijk 

Datum waarop de vraag is gesteld 15 april 2019 

Termijn beantwoording is 1 week voor technische en maximaal 2 weken voor politieke vragen. 

Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

Inleiding 

In uw antwoord op de eerder gestelde vragen geeft u aan dat de raad heeft uitgesproken dat er 

ruimte moet blijven voor de bijen, zonder dat die overlast veroorzaken. 

 

1.  Is het niet juist de overlast van de bijen, waardoor frictie is ontstaan tussen de huurders 

van de tuinen en de bijenhouder? 

antwoord  Wij zijn op de hoogte van het feit dat er al enige tijd een conflictsituatie bestaat tussen 

de verschillende huurders van de tuinen. Het is lastig te bepalen wat daar de 

aanvankelijke aanleiding voor is geweest en welke rol de bijenhouder / de bijen daarin 

hebben.  

2. Is het dan niet vreemd dat juist de huurders het veld moeten ruimen en niet de 

bijenhouder zijn bijenpopulatie, c.q. het aantal kasten, moet inkrimpen? 

Antwoord Wij hebben een aantal redenen voor het opzeggen van twee tuinen. Het verwilderde 

karakter van deze tuinen is daar een van. Daarnaast hebben wij een inrichtingsplan voor 

het openbaar groen op deze locatie.  

3. Bent u op de hoogte van het feit dat juist een grote honingbijenpopulatie, zoals hier, 

een bedreiging is voor andere bijensoorten en daardoor de biodiversiteit? 

antwoord Wij zien dit niet als een gemeentelijke taak om hier iets over te vermelden. Bij vraag 6 

leest u hoe wij omgaan met de biodiversiteit.  

4. Bent u, met deze kennis, van plan de bijenhouder te beperken in de omvang van zijn 

bijenhouderij? 

Antwoord Wij zijn in het verlengde van een eerder genomen raadsbesluit bezig te onderzoeken 

hoe wij de overlast zoveel mogelijk kunnen beperken. Hiervoor raadplegen wij 

deskundigen.   



 

 

5. Bent u bereid, met deze kennis, de APV aan te passen met voorschriften die het houden 

van het aantal honingbijen, c.q. het aantal kasten beperken? 

Antwoord De huidige APV biedt geen grond voor handhaving en in het kader van deregulering zijn 

hier geen voorstellen voor gedaan. Daarnaast is er een raadsbesluit genomen over dit 

onderwerp.  

6. Bent u het met de fractie van PWF eens dat de tuinen, die volgens u verwaarloosd 

werden en waarvan u de huur te laat heeft opgezegd, bij nader inzien een positievere 

invloed op de biodiversiteit en ecologie hadden dan de enorme hoeveelheid 

honingbijen? 

Antwoord Nee, daar zijn wij het niet mee eens. Maar het onderwerp Biodiversiteit is al enige 

jaren een belangrijk thema binnen de gemeente. Wij proberen hier bij de inrichting van 

de openbare ruimte steeds rekening mee te houden.  

 

 


